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Oversendingsforslag, spørsmål og bestillingar til fylkesrådmannen. 
 
Oversikt over bestillingar som står på lista frå tidlegare møter og frå fylkesutvalet 6. desember 2018. 
 

 
Møtedato 
 

 
Sakark.nr. 

 
Oversendingsforslag, spørsmål m.m. 

Forventa  
svar til FUV 

20.09.2018.  Namnet på den vidaregåande skulen skal vera 
«Øygarden vidaregåande skule.» 
 
Oversendingsforslag frå Aud Karin Oen (SV) til 
utval for opplæring og helse. 
 

1.kvartal 2019. 

20.09.2018  Om autopassystemet og mogelegheit til å ta betalt 
for passasjerar. 
Bjørkly er ikkje fornøyd med svar og synes det er 
problematisk at bilførarar skal vere med å betale for 
ferjebilletter.  
 
Fleire representantar peika på at det er vanskeleg å 
forstå teknikalitetane i saka og framheldt at det 
kanskje burde vore ei sak som belyser 
kompleksiteten og dei mogelegheitane som er 
tilstades. Det vart vidare peika på at ein bør sjekke 
kontraktsinteressene og korvidt det føreligg tap for 
kontraktspartane. 
 
Utvalet samla seg bak at det må utarbeidast ei sak. 
 
Spørsmål frå Silja E. Bjørkly (H)  
 
 

Januar. 



Side 2/2

20.09.2018  «Spørsmål om beredskap for stengte tuneller i 
sone Nord – E-39. 
 
Hvilke tiltak blir satt i gang ved stengte tuneller ved 
uforutsatte hendelser,ulykker/tekniske problemer 
på Nordre innfartsåre E-39. 
Hvor egnede er disse omkjøringsveiene?» 
 
Spørsmål frå Mona Røsvik Strømme (H).  
 

Januar 

25.10.2018.  «Det skal utarbeidast ei politisk sak der ein kan få 
utgreidd kva det vil innebere for Hordaland 
fylkeskommune å bli godkjent som ein trafikksikker 
fylkeskommune.» 

 
Oversendingsforslag frå Anne-Beth Njærheim. Frå 
fylkestinget desember 2017. Etterspør svar. 
 

Februar 

06.12.2018  «Fylkesutvalet ber om ei sak som gjer greie for alle 
sider og konsekvensar av at tilbud / programfag 
skal vera søkbart i VIGO.» 
 
Oversendingsforslag frå Aud Karin Oen (SV) 
 

Februar 

 


